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Dagsorden 
 

Sak 1. Konstituering 

• Godkjenne innkallingen, saksliste og forretningsorden 
• Velge dirigent, sekretær og to representanter til å underskrive protokollen 
• Godkjenning av stemmeberettigede 

Sak 2. Styrets årsmelding, årsrapport fra sport og årsrapport fra gruppene 

Sak 3. Regnskap 2023 

Sak 4. Innkomne saker 

Sak 5. Budsjett 2024 

Sak 6. Organisasjonsplan 

Sak 7. Valg av revisor 

Sak 8. Utdeling av Fotjenestemedalje 
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Forretningsorden ved generalforsamlingen 
 

1. Generalforsamlingen ledes av valgt dirigent. Protokoll føres av valgt sekretær. 
 

2. Intet medlem (med unntak av styrets medlemmer) gis rett til ordet mer enn tre – 3 – ganger 
i samme sak. Med unntak av innledningsinnlegget settes taletiden til max 5 min. første 
gang, 3 min. andre gang og 1 min. tredje gang. 
 
Medlemmer som forlanger ordet til forretningsorden har 1 min. taletid. 
 
Dirigenten kan foreslå nedsatt taletid eventuelt strek satt med inntegnede talere. 
 

3. Alle forslag skal foreligge skriftlig (til dirigenten) og være undertegnet av medlemmet. 
 
Etter strek er satt, kan ikke forslag trekkes eller framsettes. Nye forslag kan heller ikke 
fremmes.  
 
Ovennevnte gjelder også etter at en sak er tatt opp i votering. 
  

4. I alle saker skal vedtakene – for å være gyldige – være fattet med simpelt flertall når ikke 
annet er bestemt i lovverket. 
 
Ved avstemming – ikke personvalg – foretas valget ved håndopprekking. 
 
Forslag kan bare fremmes (fra salen) i saker som står på dagsorden. 
 
Skulle det oppstå tvil om avstemmingsresultatet, kan dirigenten forlange skriftlig 
avstemming i alle saker. 
 

5. I protokollen føres alle forslag og de vedtak som er fattet. Blanke stemmesedler regnes som 
ikke avgitte stemmer. 
 

6. Det velges to – 2 – representanter til å undertegne protokollen.  
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Sak 2: Årsberetninger for 2023. 
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------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 
 
FFK A-lag 
Støtteapparat 
Hovedtrener: Mikkjal Thomassen 
Assistenttrener: Andreas Hagen og Marijo Jovic (fra 01.08.23) 
Fysisk trener: Torvald Berthelsen 
Keepertrener: Samuel Dirscher 
Medisinsk: Stadionklinikken AS 
  
Spillerstall  
Keepere: 
Håvar Jenssen og Ole Langbråten. 
 
Forsvar: 
Ludvig Begby, Stian Stray Molde, Simen Rafn, Patrick Metcalfe, Imre Bech Hermansen, Mads 
Nielsen, Oscar Jansson, Tage Johansen, Philip Aukland, Maxwell Woledzi, Tim Björkström, Mikkel 
Lassen og Brage Skaret. 
 
Midtbane: 
Håvard Åsheim, Julius Magnusson, Boubacar Konte, Sondre Sørløkk, Brandur Hendriksson, Thomas 
Drage, Filip Stensland og Mikail Maden. 
 
Angripere: 
Riki Alba, Henrik Kjelsrud Johansen, Kingsley Innocent, Noa Williams, Oscar Aga, Lucas Lima og 
Joannes Bjartalid. 
 
Utlån:  
Oscar Jansson (Raufoss), Tage Johansen (Skeid), Noa Williams (Skeid), Filip Stensland (Kvik Halden) 
og Lucas Lima (Helsingborg).  
 

Klubbutviklede spillere: 9 stk. 
Nasjonalutviklede spillere: 9 stk. 
Utenlandske spillere: 12 stk. 

 
Lokale debutanter i seriespill:  

 Imre Bech Hermansen 
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Lokale spillere som fikk profesjonell kontrakt: 
- Jesper Solberg 
- Elias Solberg 

Oppkjøringen 
Oppkjøringen ble gjennomført i Østfoldhallen, på Fredrikstad Stadion og Marbella. I alt spilte laget 
10 treningskamper, hvor oppgjørene mot OBOS-liga motstand endte med 4 seire og 1 uavgjort uten 
baklengsmål. De øvrige 5 kampene mot Eliteserie-motstand endte alle i ettmålstap.  
 
Oppkjøringen preges av et nytt regime på treningsmengde, kvalitet og intensitet. Et regime som 
skaper en sterk kultur og et miljø som skaper raskt utvikling gjennom hele året.  
 
NM 2023 
Laget gikk som året før ut av NM i den 3. runden. I de to første kampene ble Sprint Jeløy (3-0) og 
Ørn Horten (1-0) beseiret, før Viking (1-2) ble for sterke.   
 
OBOS-ligaen 2023 
Seriespillet startet med solide defensive prestasjoner, og på tross av få scoringer i første halvdel av 
sesongen samlet laget 29 poeng på de første 15 kampene og hadde kun 7 innslupne mål. Laget viste 
en klar utvikling gjennom hele sesongen og den andre halvdelen viser også dette i tall. De siste 15 
kampene gir 35 poeng og FFK er også det laget som scorer klart flest mål i ligaen den andre 
halvdelen av sesongen.  
 
Når poengene telles opp etter 30 kamper er FFK overlegne seriemestere, og har hele 12 poeng ned 
til kvalifiseringsplassen. Et suverent opprykk etter en sterk sesong.  
 
Statistikk 2023 
 

Plassering Kamper Vunnet Uavgjort Tapt Mål Baklengs Målforskjell Poeng Poeng pr.  
1. plass 30 18 10 2 50 26 +24 64 2,1 

 
Flest kamper: 
Håvar Jenssen og Patrick Metcalfe – 30 kamper 
 
Flest minutter: 
Håvar Jenssen – 2700 minutter 
 
Flest mål: 
Joannes Bjartalid – 11 
 
Flest assist:  
Joannes Bjartalid – 7  
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Rekruttlaget (B-laget) 
Støtteapparat 
Hovedtrener:   Thomas Johnsen 
Toppspillerutvikler:  Stian Johnsen 
Oppmenn:   Kai Ivar Olsen og Roar Borge   
 
Norsk Tipping Ligaen (3. divisjon): 
Rekruttlaget sin primæroppgave er spillerutvikling. Laget spiller på landets 4. øverste seniornivå, 
sammen med store deler av toppfotballens rekruttlag.  
 
Poengmessig gjennomførte laget en sesong på det jevne. Midtperioden av sesongen var den beste 
poengmessig, mens man som normalt avsluttet sesongen med svært unge lag og derfor hadde en 
lav poengsanking i siste del av sesongen.  
 
Laget spilte store deler av sesongen med tilnærmet rent junior- og guttelag. Gjennom høsten spilte 
også flere spillere helt ned i 15-16 års alder, bl.a. 2008-modellene Jesper og Elias Solberg som begge 
spilte de fleste kampene for rekruttlaget denne høsten.  
 

Plassering Kamper Vunnet Uavgjort Tapt Mål Baklengs Målforskjell Poeng Poeng pr.  
9.plass 26 9 4 13 43 45 -2 31 1,2 

 
Mikail Maden ble toppscorer med 6 mål.  
 
 
Kvinner A-lag 
Støtteapparat 
Hovedtrener:   Christian Lorentsen  
Ass. Trener:  Thomas Hågensen (Joachim Phan fra høsten)  
Keepertrener:   Steinar Sørlie 
Fysio:    Ann-Kristin Brodin 

Sr Kvinner har trent 4 treninger i uken på Fredrikstad stadion hvor de også har spilt sine 
hjemmekamper i 3.div. Etter en tung vårsesong havnet laget i «nedrykks» serie på høstsesongen, 
men med gode bidrag fra J17 berget laget plassen i 3.div. 

I NM Sr tok laget seg videre etter å ha slått Sarpsborg 08 i 1.runde, men i 2.runde var det stopp mot 
LSK Kvinner. 
 
G19 
Støtteapparat 
Hovedtrener:  Thomas Johnsen 
Toppspillerutvikler: Stian Johnsen 
Trener:   Thomas Drage 
Matr.forv./oppmenn:  Roar Borge, Øystein Edvardsen og Kai Olsen 

Spillere 
Troppen besto av spillere født 2003-2005 

Treninger 
5 treninger i uken på Fredrikstad stadion. Desember-mars foregikk treninger i Østfoldhallen og 
Mercur grunnet vinterstengt Stadion. 
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Hjemmearena kamper 
Fredrikstad Stadion 

Serier 
Laget deltok i Interkrets A hvor de til slutt ble kronet til seriemestere.  

Laget deltok også i Norsk Tipping ligaen hvor de gjorde det veldig godt frem til sommerpausen og 
var topp 5 på tabellen. En del spillere valgte forlot laget i sommerpausen til studier i utlandet eller til 
klubber høyere i divisjonssystemet. Dette førte til at snittalderen på høsten dalte mye og 
resultatene bar naturlig nok preg av dette. I enkelte kamper fikk man tilsig av spillere fra A-troppen, 
men de fleste kampene ble spilt med rent G19 lag. Laget endte til slutt på 9.plass i sin avdeling. 

Cuper 
Laget deltok i NM hvor de røk ut i 16-dels finalen etter å ha tapt for Strømsgodset som senere ble 
NM-mestere. 
 
J17 
Støtteapparat 
Hovedtrener J17:  Jon Hermansen  
Ass. Trener:  Jørgen Skøien 
Keepertrener:  Steinar Sørlie 
Matr.forvalter:   John Terje Nordtug  
Lege:    Rikard Rupar 

J17 har hatt 4 treninger i uken på Fredrikstad stadion hvor de også har spilt sine hjemmekamper i 
J17 Regional serie. På J17 har det vært en bevisst strategiendring i 2023, hvor vi har hatt en svært 
ung tropp med utvikling som hovedfokus. Det har vært lagt vekt på å profesjonalisere hverdagen og 
dra nytte av synergier fra «guttesiden» mtp trenere med erfaring derfra etc. Dette er første ledd av 
klubbens langsiktige satsning på jentene iht. Virksomhetsplanen. Dette arbeidet kommer til å 
videreføres i 2024 for hele kvinneavdelingen. 

I NM stilte vi opp i J16. Laget ble slått ut i 1.runde av Kolbotn. 

J17 deltok også i Gothia Cup, der ble det tap i kvartfinalen. 

Landslag og talentleir  
Moa A.Rupar fikk sin debut på J15 Landslaget denne sesongen og Mira Rikheim Antonsen har deltatt 
på talentleir. 
 

Ledere for Kvinnelagene var Administrativ leder Tor Arne Borg (Thomas Magnussen fra april) og 
Sportslig leder Christian Lorentsen. Ledere og lag er fremdeles underlagt Utviklingsavdelingen. 
 
G17 
Støtteapparat 
Hovedtrener:   Sander Solberg 
Trenere:   Feda Derviskadich (frem til 1.aug) 

Christian Markussen (fra 1.august) 
Matr.forv./oppmann:  Christoffer Eriksen 

Spillere  
Troppen besto av spillere født 2006/2007 
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Treninger  
5 treninger i uken på Fredrikstad stadion. Desember-mars foregikk treninger i Østfoldhallen og 
Mercur grunnet vinterstengt Stadion. 

Hjemmearena kamper 
Fredrikstad stadion  

Serie:  
G17 Nasjonal serie: Laget spilte totalt 16 kamper og endte på 4.plass i sin avdeling. 

Cuper 
Laget deltok på Gothia G17 elitecup hvor man blant annet møtte de siste års vinnere, Right to 
dream, fra Ghana. Kampen endte 0-6 foran over 5000 tilskuere. Det ble en tøff cup med sterk 
motstand og laget reiste hjem uten en seier, men med mye læring i bagasjen. 

I G16 NM røk laget ut i en tidlig fase mot Skeid. 
 
 
G15 
Støtteapparat 
Hovedtrener:   Magnus K.Johansen 
Trenere:   Hans Martin Hansen 

Pål Espen Knøsmoen 
Frode Johansen 

Matr.forv./oppmann:  Harry Nilsen 

Spillere 
Troppen besto av totalt 23 spillere født 2008/2009/2010. 

Treninger  
5 treninger i uken på Fredrikstad stadion. Desember-mars foregikk treninger i Østfoldhallen og 
Mercur grunnet vinterstengt Stadion. 

Hjemmearena kamper  
Fredrikstad stadion  

Serie  
G14 Nasjonal serie: Her spilte laget 6 kamper på våren og 3 på høsten. Laget endte i C-sluttspill på 
høsten. Spillere født 2009/2010 hadde dette som sin kamparena. 

G15 Nasjonal serie: Her spilte laget 8 kamper vår og 8 kamper høst. Laget vant C-sluttspillet på 
høsten. Laget besto primært av spillere født 2008 med innslag av spillere født 2009. 

 

Cuper 
Laget deltok i NTF G14 elitetiltak i Kristiansand på høsten. Her endte laget på 2.plass etter tap mot 
Strømsgodset i finalen. 

Laget deltok i NTF G15 på våren i Skien. Laget presterte godt også her. 

I mai var man i Aalborg og deltok på Nørhalne Elitecup med G14 og G15. Her møtte man gode 
internasjonale lag som West Ham, AZ Alkmaar, Genk, AaB og Lyngby. Begge lag presterte godt og 
ble topp 6.  
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G14 deltok også på KB Audi EliteCup i København på sommeren. Her vant man bronsefinalen mot 
Lillestrøm etter at laget røk på straffekonk i semifinalen mot Malmø. 
 

Representasjon talentleir/landslag fra Utviklingsavdelingen i 2023 
Imre Bech Hermansen 
Jesper Solberg 
Elias Solberg 
Liam West 
Marius Christiansen 
Arigon Fejzullahu 
Oscar Skari-Hansen 
Sander Johansen 
Nicholas Jarnbjo 
Moa Rupar 
Mira Rikheim Antonsen 
 

FFK Bylag G12 og G13 (gutter født 2010 og 2011) 

Støtteapparat 
Hovedtrenere:  Andreas Lavik Nordby 

Roger Håland 
Trenere:  Mads Vallestrand 

Sondre Odden 
Kristine Martinsen  
Ole Hermansen 
Elisabeth  

 
Spillere 
Spillerne er nominert inn av samarbeidsklubbene og har vært igjennom en uttaksprosess over 10 
økter. Troppene besto av ca 20 spillere i hver tropp. 
 
Treninger: 
To treninger pr uke utenfor sesong, og en trening ukentlig i sesong på Merkurbanen. 
 
Kamper 
Begge lag spilte 6-8 treningskamper/referansekamper mot nasjonal motstand. 
 
Cuper 
Nasjonalt elitetiltak for begge kull. G12 deltok på tiltak i Skien og på Hamar. 

G13 deltok på tiltak i Stavanger og Skien. 

FFK Bylag Jenter  

Hovedtrener:   Joachim Phan  

Bylag jenter har trent hver lørdag gjennom året og har bestått av årskullene 2009, 2010 og 2011. 

De har i tillegg til å trene spilt en del referansekamper mot god motstand fra Oslo, hvor de har gjort 
det svært bra. Utover disse referansekampene deltok Bylagene i Dana Cup. 



  

Årsmøtedokument Fredrikstad Fotballklubb Side 16 
 

I likhet med resten av klubbens kvinneavdeling vil også bylagene bli noe omstrukturert i 2024, noe 
klubbene i By-samarbeidet har godkjent. 
 
 

FFK akademiet 6-9 år 
Akademiet gjennomføres av Jan Erik Audsen, som dessverre ble alvorlig syk og ikke fikk gjennomført 
akademiet som planlagt i 2023. 

 
SpareBank 1 Østfold og Akershus Akademiet (10-13 år) 
Akademiet ble gjennomført med 10 økter vår og 10 økter høst. Det var ca 120 deltagere pr 
semester. Markus Engen hadde ansvaret for planlegging og gjennomføring. Øktene ble gjennomført 
på Fredrikstad Stadion fredager kl.18.00-19.30. Klubbens U-spillere på gutte- og jentesiden deltok 
som assistenter. 
 
FFK Keeperakademi 
Et tilbud til ivrige keepere som har blitt arrangert i Østfoldhallen i to omganger. Ca 25 keepere 
påmeldt pr gang. Dette tiltaket arrangeres av FFKs keepertrener Samuel Dirscher med god hjelp fra 
klubbens keepere. 
 
OBOS Camp  (Sommer 7-13 år) 
Vår tradisjonsrike fotballskole ble i år igjen gjennomført på en flott måte. Over 200 påmeldte barn 
og en stor aktivitet gjennom hele uken. Vi brukte mange av de samme trenerne i fotballskolen som 
vi bruker i akademiet vårt, nettopp for å kunne ha en sterkere rød tråd i det sportslige produktet 
vårt. Klubbens U-trenere deltok også som hovedtrenere. 
 
Markus Engen var ansvarlig for gjennomføring og med hjelp fra instruktører fra egen klubb og 
samarbeidsklubbene ble dette en meget vellykket gjennomføring. Fantastiske bidrag fra frivillige i 
FFK som hjalp til med bl.a matservering og rydding 
 
 
OBOS Camp Fotballskole (Høst 7-13 år) 
Fotballskolen ble flyttet til Kråkerøybanen og utvidet fra 3 til 5 dager. Dette slo ikke an som ønsket 
og det var kun 35 påmeldte. Gjennomføringen ble alikevel utført med stor kvalitet med hjelp fra 
klubbens trenere og spillere. 
 
Fotballcuper 
Det ble i august gjennomført 5er cup med ca 50 påmeldte lag. Smart Energi sto som arrangør og 
Markus Engen var ansvarlig for opplegg og gjennomføring. En strålende cup hvor alle spillere og 
ansatte i klubben bidrar på dugnad. Takk til Trosvik og Kråkerøy for utlån av mål. 
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Gatelaget 
Støtteapparat 
Trener:    Lars Petter Hansen 
Rustjenesten:   Nina M. Christiansen 
Keepertrener:   Hans Arne Pedersen 
Kontor adm:   Netan Sansara 
Økonomi:   Per Erik Jakobsen 
 
Spillerstall  (totalt 45 spillere innom trening) 
Abdi   Kristine   Runar 
Alban   Kristoffer  Stefan 
Alf Jørgen  Madhri   Stian 
Almir   Magne x2  Tom 
Anders   Marius   Tormod 
Arvid   Mark   Ole Magnus 
Christoffer  Martin   Carina 
Daniel   Michael  Morgan      
Eline   Mohammed  Kasper 
Elvis   Morten   Jim 
Niklas   Nils   Mateus 
Ikaro   Nisse   Adrian 
Jan Remi  Petter x2 
Jesper   Raymond 
Julius   Rene 
 
2024 

 1 spillermøte (25.januar) 
 2 individuelle spillersamtaler (februar og november) 
 5 treninger i uken (4 fotball og 1 styrke) 
 Treningskamper før seriestart 
 Seriespill – tre avdelinger hvor to av disse er på 6 lag og en er på 7 lag, det spilles 

hjemme og borte (totalt 10 kamper) før sluttspill 
 Miniturnering 
 Nasjonal turnering 
 Sosiale happenings og evt. utenlandstur mot slutten av året (forutsetter 

dugnadsjobbing og det må deltas på et minimum av dugnader for å kunne være 
med) 

Kaptein – forbilde, motivator og leder 
Det er besluttet å lage en «kapteins-pool» på 4 spillere. Dette for å sikre at hver kamp har en 
tilgjengelig kaptein. Dette vil kunne gi mer forutsigbarhet for gruppa enn at det vil bli valgt en 
tilfeldig kaptein foran hver kamp. Nå vil gruppa vite at det blir 1 av de 4 som er valgt inn i poolen: 

To kapteiner: Elvis og Rene` 
To vise-kapteiner: Alban og Raymond 

 
 Kapteinen motiverer medspillerne sine i med- og motgang 
 Kapteinen gir alltid alt på trening og i kamp 
 Kapteinen har et entydig positivt fokus 
 Kapteinen kommuniserer godt med motspillere og medspillere  
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 Kapteinen har en positiv og konstruktiv dialog med dommeren 
 Kapteinen har evnen til å roe ned «når det koker» på banen 

Oppkjøring 
Treningene startet 3. januar, med 5 treninger i uka.  
  
Treninger 
Vi har løpetrening, individuell ferdighetstrening, pasningsøvelser, spill osv. 
Treningsøkten varer i ca 1 time. 
Treningene har i all hovedsak foregått på Fredrikstad Stadion, men også noen på Merkur når det var 
mye snø. 
Flere i spillergruppa trekker fram styrke/kondisjonstreningen på Friskis & Svettis på tirsdager som et 
godt og viktig treningsalternativ til fotballtreningene. Det er trolig mulig å gjennomføre disse 
treningene gjennom hele året, ikke bare i vinterhalvåret, om spillergruppa ønsker dette. Treninger 
skal gjennomføres uansett antall spillere som møter opp. 
Motto: Kom på trening for å trene – vær fokusert og legg ned en god innsats for deg selv og laget. 
 
Vi er en tropp på ca. 22 spillere. Vi har ett snitt på 7.2 spillere som deltar på hver trening på FFK 
Gatelag. 
 
Vi har hatt ferie 1 uke x 2 i sommer. Det er nok bra for både trener og spillere. Vi mener det er viktig 
at spillerne får litt fri og får føle på et savn til Gatelaget og treninger. 
 
Transport 
Spillerne møter direkte på Stadion. 
 
Kamper 
Vi spiller i serien for Gatelag hvor 18 lag deltar, samt sluttspill etter endt serie. 
 
Nasjonal turnering 
FFK Gatelaget har vært på Nasjonal turnering i Bergen 2023, med 2 overnattinger. Vi var 13 spillere 
og 2 ledere. Dette var en veldig god opplevelse for alle. 
 
Mat/Diverse 
Vi spiser frokost kl. 11:00 på Fr.stad stadion. Etter kamper pleier vi å spise pølser eller pizza, 
sammen med motstanderne.  
Fra september 2023 fikk vi også varm mat etter trening to ganger i uken.  
Vi har sett en positiv effekt av vårt valg om å gi varm mat to ganger i uken, det meldte seg flere 
spillere på trening da. Vi ser en økning i deltakelse på trening med 3-5 spillere når det er varm mat.  
 
Som klubb er det vårt ansvar å ta vare på Gatelaget med tanke på at de er rus- og alkoholfrie når de 
er under FFKs oppsyn og vi ser at dette tilbudet fyller dem med godt humør, et trygt sted å være og 
spiller en fantastisk rolle i den mentale og fysiske tilstanden.  
 
Møter 
Vi har møter hver fredag med Rustjenesten hvor vi snakker om alle spillerne.  
Ett til to personlig møter med hver enkelt spiller. 
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Gatelaget og NAV  
Vi har også innført en kontaktperson hos NAV som er her en gang i måneden og gir våre spillere 
mulighet til å diskutere arbeidsmuligheter og økonomi. Dette har vist seg å være en suksess, og vi 
håper å kunne opprettholde dette tilbudet. 
 
Arbeid 
I løpet av sesongen har én spiller begynt på skole, en har begynt i fast jobb og to bistår som 
materialforvaltere for hhv FFKs G17-lag og G15-lag. 
 
Vi har også 2 spillere i fast arbeid, som kommer på trening eller kamp når de har mulighet. 
 
8-10 stk har hjulpet til med forskjellige oppgaver (Fanzone, FFK arrangement) på Fredrikstad stadion 
under kamper.  
 
Julebord  
På stadion og hos Cafe Royal i Østfoldhallen. 
 
Annet 
Vi skal prøve å legge inn litt tøffere treninger for å se hvordan spillerne reagerer på det. Det har blitt 
veldig populært å gå på hjemmekampene til FFK. Det fortsetter vi med. Vi er ca. 10 stk. på hver 
hjemmekamp. Flere av spillerne har i løpet av sesongen hjulpet til med dugnad tilknyttet A-lagets 
kamper, og når høstsesongen begynner, skal vi ha et fast ansvar for rigging av franske gjerder ifb. 
med A-lagets kamper og rydde de tilbake etter matchene. Det gleder vi oss til. 
 
Prosjektet "Fra soning til scoring" har opplevd en positiv fremdrift. Hver torsdag har Gatelagets 
trener brukt sin tid mellom 08:30 og 11:00 til å besøke mottaksavdelingen i Halden fengsel. Dette 
ukentlige oppmøtet gir de innsatte et supplement til en rekke andre aktivitetstilbud, som 
vekttrening, gaming og turer. Fotballtreningen foregår i gymsalen eller på den nærliggende 
grusbanen. I tillegg til å tilby fysiske aktiviteter, gis også individuelle samtaler og informasjonsmøter 
etter behov og avtale med de innsatte. Gatelagets trener streber etter å ha dialog med så mange 
som mulig under disse øktene og oppnår kontakt med mellom 5 – 10 personer hver gang. Vi håper 
at prosjektet vil føre til et jevnt tilsig av spillere til Gatelaget utover høsten, vinteren og 2024. 
Vi har fått positive tilbakemeldinger fra Halden fengsel på vårt prosjekt. Vi har nå inngått en avtale 
med fengselet for 2024 hvor vi vil fortsette med dette prosjektet ettersom det ble ansett som en 
suksess. Vi har også søkt midler til dette prosjektet for 2024 som vi venter svar på. 
  
Gruppedynamikk – hvordan oppfører vi oss mot hverandre? 
Som i 2022 kommer det også fram for 2023 at flere opplever sårende kommentarer, frustrasjon og 
oppgitthet i form av kroppsspråk fra andre. Dette spesielt i kampsituasjon. 
Enkelte ønsker seg mer «backing» og motiverende ord/tilrop fra medspillere underveis i kamp når 
man gjør feil valg, bommer på åpenbar sjanse, taper en duell eller slipper inn et mål. Eksempler: 
«Kom igjen, dette klarer du», «Godt forsøk», «Bra jobbet», «Ikke gi deg». 
Enkelte andre påpeker at det nesten alltid vil «koke» i løpet av en kamp og at det må forventes at 
det kan bli sendt av gårde kommentarer/slås ut med armene o.l som ikke er ment for å såre, men 
som handler om et ønske/en lyst om at spillerne og laget skal være «on point» og jobbe hardere i 
øyeblikket dette skjer. 
Det er flere som har opplevd at det snakkes om spillere i garderoben/på feltet, som ikke er til stede 
når det snakkes om han/henne. «Baksnakking» er et begrep som benyttes i denne sammenheng. 
Dette oppleves ugreit og bidrar til en utrygg og ubehagelig stemning - konsentrer deg om deg selv, 
ikke alle andre. 
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Tilbakemeldinger skal gis konstruktivt og med respekt. Baksnakking skal ikke forekomme. Negativt 
fokus og uhensiktsmessig klaging må tas på andre arenaer enn i garderoben, på treningsfeltet, 
kamparenaen eller på arrangement/reise. 
 
Nye spillere/kriminalomsorgen 
Vi har hatt ett samarbeid med behandlingshjemmet Origo. De har kommet til stadion og spilt/trent 
med oss. 3 spillere derfra startet fast hos oss, og to av de var med på kamper også. 
Vi har også hatt flere som har sonet samfunnsstraffen sin hos oss.  
Dette fungerte også veldig bra. 
 
Administrativt ansvar 
Netan Sansara har det administrative ansvaret f.o.m september 2023. 
 
Målsetting 
Å spille på Gatelaget skal være lystbetont og trygt, alle skal føle seg velkommen uansett 
ferdighetsnivå (lavterskel). Gatelaget skal bidra til å skape en følelse av tilhørighet og samhold, man 
skal føle seg ønsket og godtatt. Følelsen av å bety noe for andre, det å være til nytte, skal stå sterkt. 
Man skal kjenne på den gode følelsen av at noen har troa på oss! 
 
Rammer og retningslinjer 
Fra etableringen av Gatelaget i 2011 har spillergruppa alltid hatt et ønske om å ha noen rammer og 
regler rundt bruk av rusmidler (alkohol og illegale rusmidler) og det skal fortsatt være nulltoleranse 
for å: 

- være synlig ruspåvirket under all form for deltakelse med Gatelaget    
(treninger, kamper, turneringer, arrangement, reiser o.l) 

- bruke rusmidler på trenings- og kamparenaen (hjemme og borte)  
- bruke rusmidler på alle andre arrangement utover trening og kamp i regi av 

Gatelaget.  

 
 
FFK Old Boys 
Styret har i 2023 bestått av:     
Leder:                  Finn Arntzen 
Nestleder:           Ragnar Johansen 
Kasserer:             Arne Willy Gustavsen 
Sekretær:            Frithjof Gjermundsen 
Styremedlem:     Tore Eriksen 
Styremedlem:     Tore Hansen 
Styremedlem:     Jon Petter Andersen 
Styremedlem:     Lars Terje Larsen 
 
I sesongen 2023 har det vært avholdt 9 styremøter, som gjerne er i forkant av medlemsmøtene. 
Vi har hatt seks medlemsmøter og julebord etter vanlig regi. Deltagelsen har vært vekslende, men  
på julebordet var det veldig bra, 62 medlemmer.  
Vi har hatt flere interessante foredragsholdere, bl.a. trener Mikkjal Thomassen,  
2x Espen Engebretsen, Jørn Enger og Andreas Hagen. 
Årsregnskapet er som vanlig ført på eksemplarisk vis og viser et lite overskudd på kr. 9167-, etter  
en omsetning på kr.263755,-. 
Egenkapitalen pr.31.12.23 er kr. 134715,-.  
Old Boys har bidratt med kr.25000,- til ungdomsavdelingen og kr. 5000,- til klubbens «Jeg er med». 
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Old Boys avdelingen har et stabilt antall medlemmer, 165 betalende i 2023. 
Fire medlemmer har gått bort i løpet av året.  
Vi har et godt samarbeide med klubbens administrasjon, og et spesielt godt forhold til 
Øistein R. i FSE.                                           
Takk til alle tillitsvalgte og andre medlemmer for positiv innstilling, gevinster til utlodning og  
tålmodighet.  
 
FFK Old Boys Aktive 
FFK old boys’ yngre avdeling opplever et jevnt tilsig av spillere, og vi er nå rundt 40 spillere på 
«lista». 
Utfordringen fremover blir å få enda flere av disse til å stille opp jevnlig på både treninger, kamper 
og ikke minst sosiale tilstelninger. 
 
Sportslig så merker vi at mange av våre konkurrenter får flere og yngre spillere med i sine lag, noe vi 
ønsker velkommen da dette hever kvaliteten på serien. Vi blir ikke noe yngre med årene, men vi er 
fortsatt med og kjemper i toppen.  
Serien i 2023 bestod i utgangspunktet av 10 lag, hvor 8 av de fullførte, etter at to av lagene måtte 
trekke seg underveis. Etter en jevn og spennende serie endte vi til slutt to poeng bak andreplassen i 
ligaen, men det kunne like gjerne vært omvendt  সহ.  Vi gratulerer Yven med seriemesterskapet. 
Vi jobber videre med å rekruttere inn enda flere modne FFK’ere, da vi har plass til flere både 
sportslig, og ikke minst, sosialt. 
 
I årets sesong har vi benyttet totalt 22 spillere, som har stilt opp i sol og regn, og vi har hatt ganske 
bra oppmøte på både trening, kamp og sosialt gjennom hele året.  
9 mann har spilt 8 kamper eller mer. 11 spillere har tegnet seg på scoringslisten, og toppscorer i 
2023 ble Lars Petter «Biffen» Hansen med 24 scoringer på sine 11 kamper. 
 
Vi hadde en intensjon om å ta opp igjen FFK Old Boys Cup etter noen års korona-pause, og 
invitasjoner ble sendt ut tidlig i februar. Det viste seg imidlertid etter noen runder med purring at 
det var mindre interesse for denne i år, så vi valgte dermed å avlyse. 
Vi diskuterer om vi heller skal gjøre andre ting som kan bygge samhold og tilhørighet internt i 
klubben i de kommende årene. 
 
Vi avsluttet sesongen nok en gang med den internasjonale turneringen i Aalborg, Danmark. 
Etter mange tøffe kamper i regn og storm endte vi på en knallsterk sølvplass, bak et av Danmarks 
beste Old Boys lag, Aalborg BK. Vi vil fremheve en debutant som kom meget godt fra det uten å 
gjøre en eneste feil. Bussjåfør, Gunnar Nyseth, kjørte så trygt og stødig at vi gjerne ønsker å tilby 
han fast kontrakt med livstidsvarighet. 
 
Vil også formidle at flere av gutta har vært gode til å følge opp familien til vår aldri glemte Manager 
Øyvind «Cambus». Vi inviterer hans enke, Ingebjørg m/storfamilie, til både sommerlunsj og 
julebrunsj, som er veldig hyggelig og oppleves som høyt verdsatt. En helt spesiell takk til vår egen 
Ola Vigger, som initiativtaker til denne meget hyggelige gesten, som begynner å ligne en tradisjon. 
 
Avslutningsvis er det flere som fortjener en takk for at vi kan holde på: 
Styret i FFK Old Boys for moralsk og økonomisk støtte, og gode bidrag. 
Joakim Heier for god hjelp med overganger og treningstider. 
Roar Borge og Jan Erik Hansen for bidrag med utstyr. 
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En stor takk også til våre sponsorer som bl.a. sørget for at vi kom oss t/r Danmark - og ikke minst til 
hele spillergruppa som alltid er positive, som ønsker å bidra til det gode miljøet og som alltid stiller 
opp og hjelper til der det er behov!  
 
Tusen takk til alle! Vi håper og tror på et fortsatt godt samarbeid i årene som kommer.  
 
Sportslig hilsen 
 
Styringsgruppa FFK Old boys aktive 
Henrik Næsje, Hans Christian Torp, Lasse Roger Svendsen & Jon Petter Andersen 
 

Frivillighet/Sikkerhet/Samfunn 2023 
Starten av 2023-sesongen var preget av utfordringer, noe som resulterte i at flere frivillige valgte å 
trekke seg før sesongen begynte. Vi har vært heldige med at en lojal kjerne frivillige ble værende. Til 
tross for en økt arbeidsmengde har de fortsatt å hjelpe til i det daglige og på kampdager, og lagt ned 
en enorm innsats gjennom hele sesongen. Vi skylder alle våre frivillige som bidro til suksessen i dette 
historiske opprykksåret en enorm stor takk.  
Å rekruttere nye frivillige har vært en utfordring, men den sportslige suksessen hjelper oss på veien, 
og dette blir et satsningsområde i 2024. 
I januar begynte Ole Martin Feet i rollen som arrangements- og administrasjonssjef – og til tross for 
en utfordrende start så opplever vi at vi gjennom året har vi hatt en fin progresjon på alle områder i 
klubben. I NFFs kåring av OBOS-ligaens beste arrangør steg vi opp til førsteplass i 2023 fra en 7. plass 
året før. Vi er svært fornøyde med å ha nådd målet vi satte oss, men vi er klar over at det er rom for 
forbedring. Vi jobber kontinuerlig med å opprettholde den gode standarden, spesielt nå som vi er i 
Eliteserien. 
Sikkerheten på kampdagene har vært et fokusområde, spesielt med tanke på det reduserte antallet 
frivillige. Dette har ført til økt bruk av profesjonelle ordensvakter og lønnet dugnadspersonell, i tillegg 
til våre trofaste frivillige. Til tross for noen utfordrende hendelser har dette bidratt til å redusere 
konflikter blant frivillige og supportermiljøet. Ansettelsen av Lasse Steve som ny sikkerhetsansvarlig 
før sesongen har også vært et betydelig løft for klubben. Samarbeidet med politi, brannvesen, 
Fredrikstad kommune og Værste har vært godt, og vi ser positivt på mulighetene for videre utvikling. 
Dialog og samarbeid med supporterne våre har vært viktig for oss. Vi opprettet et supporterforum, 
med jevnlige møter for å bygge opp supportermiljøet og løse eventuelle problemer. Dette har styrket 
samarbeidet mellom klubben og de forskjellige supportergruppene. Vi etablerte også et sanksjonsråd 
for å sikre supporterne våre i sanksjonssaker, og dette har vært vellykket.  
I løpet av sesongen ble FFK Samfunn etablert, og tidligere FFK-spiller Netan Sansara ble ansatt som 
samfunnsansvarlig. Dette initiativet har ført til flere prosjekter og det strukturerer arbeidet klubben 
gjør for samfunnet i større grad enn før. Prosjektet "Hjærterommet" i samarbeid med Østfold 
Sykehus, som gir syke barn og deres familier en spesiell kampdagsopplevelse, ble iverksatt på slutten 
av sesongen, og vil fortsette inn i 2024. I tillegg til flere andre vellykkede tiltak, som for eksempel 
billettfondet og skolebesøk. Vi har også styrket vårt samarbeid med kriminalomsorgen og tatt imot 
flere som utførte samfunnstjeneste på Fredrikstad Stadion. 
Når det gjelder HMS-arbeidet i klubben har vi personal- og HMS-håndbok fra Simployer, hvor også 
klubbens beredskapsplan er digitalisert. Det ble også besluttet å innføre et avvikssystem fra 2024 for 
å forbedre vår reaksjonsevne og notoritet ved hendelser både i klubben generelt og etter hendelser 
på kampdag spesielt. Det ble også besluttet å opprette en varslingskanal på våre nettsider for 
anonyme varsler gjennom LEX Advokater. Dette håper vi å få på plass før sesongstart 2024. 
 
Ole Martin Feet 
Arrangements- og administrasjonssjef 
Fredrikstad Fotballklubb 
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FFK - Historiekomiteen. 

Leder:    Petter Ringen Johannessen. 
Medlemmer:   Frithjof Gjermundsen 

Jørn Enger  
Dag Solheim  
Kjell Arne Olsen  
Trond Berntsen  
Tor-Arne Solbakken.  

 
Virksomheten i 2023 
Bilder 
Vi har jobbet videre med å samle inn bilder til klubbens arkiv. Klubbarkivet har store mangler, og vi 
forsøker å gjøre noe med dette i tiden fram til FFKs 125 års-jubileum. Dette arbeidet fortsetter i 
2024. Bildene kan blant annet benyttes til å utsmykke stadion ytterligere, til artikler og omtaler av 
FFK.    
 
Registrering og forvaltning av klubbens historiske gjenstander 
Det er gjennomført tilsyn og kontroll av klubbens historiske gjenstander, og registeret er ajourført 
med noen mangler. Den viktigste gjenstanden som savnes er fremdeles et av klubbens seriemester-
diplom. Det bør vurderes en bedre sikring av enkelte gjenstander.  
  
Pokaler 
Historiekomiteen har ansvar for forvaltningen av klubbens sølv, herunder pokalene i glasskapene. 
Disse har blitt pusset og ivaretatt to ganger i løpet av 2023, og vi takker i den sammenheng 
Onsdagsgjengen for velvillig bistand og godt samarbeid.  
 
Bildegalleri 
Bildene av klubbens æresmedlemmer er ajourført, rengjort og ryddet. Det gjelder også galleriet over 
klubbens ledere, men her har et bilde blitt borte og må erstattes.  
 
Veinavn 
En av komiteens oppgaver er å synliggjøre klubben og historien. Til tross for FFKs historiske 
betydning, er det ingenting som gjenspeiler nettopp dette i byens offentlige rom. Vi jobber derfor 
med få endret litt på dette. Nærmere opplysninger vil komme etter hvert. 
 
Ny bok  
Komiteen planlegger en ny bok som kan utgis i forbindelse med 125 års-jubileet i 2028. Bildene som 
samles inn, er en del av dette prosjektet. 
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Sak 3. Regnskap for 2023 
Resultatregnskap 2023   

Driftsinntekter 2023 2022 
Annen driftsinntekt 53 115 093 39 397 788 
Sum driftsinntekter 53 115 093 39 397 788 
      
Driftskostnader     
Varekostnad 5 877 256 4 743 720 
Lønnskostnad 33 295 832 25 171 984 
Avskrivning 1 460 045 695 269 
Annen driftskostnad 12 059 966 8 668 674 
Sum driftskostnader 52 693 099 39 279 647 
      
Driftsresultat 421 994 118 141 
      
Finansinntekter og finanskostnader     
Annen finansinntekt 111 000 81 419 
Annen finanskostnad 1 743 3 571 
Netto finansposter 109 257 77 848 
      
Ordinært resultat før skattekostnad 531 251  195 989 
      
Årsresultat 531 251 195 989 
      
Overføringer og disponeringer     
Overføringer annen egenkapital 531 251 195 989 
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Sak 3. Regnskap for 2023 
Balanse pr. 31.12.23   

EIENDELER 2023 2022 
Anleggsmidler     
      
Immaterielle eiendeler     
Fotballspillere 5 049 100 2 939 740 
Sum immaterielle eiendeler 5 049 100 2 939 740 
      
Varige driftsmidler     
Driftsløsøre, inventar, verktøy, kontormaskiner ol 1 168 493 458 333 
Sum varige driftsmidler 1168 493 458 333 
      
Finansielle anleggsmidler     
Investeringer i datterselskap 0 0 
Investeringer i tilknyttet selskap 10 000 10 000 
Andre fordringer 3 216 426 3 191 420 
Sum finansielle anleggsmidler 3 226 426 3 201 420 
      
Sum anleggsmidler 9 444 019 6 599 493 
      
Omløpsmidler     
      
Varer 0 0 
      
Fordringer     
Kundefordringer 2 399 045 974 242 
Andre fordringer 4 004 386 3 068 318 
Sum fordringer 6 403 431 4 042 560 
      
Bankinnskudd, kontanter og lignende 4 892 421 3 420 745 
      
Sum omløpsmidler 11 295 852 7 463 305 
      
Sum eiendeler 20 739 871 14 062 798 
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Sak 3. Regnskap for 2023 
EGENKAPITAL OG GJELD     
Egenkapital 2023 2022 
Opptjent egenkapital     
Annen egenkapital 3 442 888 2 911 637 
Sum opptjent egenkapital 3 442 888 2 911 637 
      
Sum egenkapital 3 442 888 2 911 637 
      
Gjeld     
      
Annen langsiktig gjeld     
Øvrig langsiktig gjeld 2 433 284 1 984 453 
Sum annen langsiktig gjeld 2 433 284 1 984 453 
      
Kortsiktig gjeld     
Leverandørgjeld 1 779 464 809 560 
Skyldige offentlige avgifter 5 302 657 2 191 468 
Annen kortsiktig gjeld 7 781 578 6 165 680 
Sum kortsiktig gjeld 14 863 699 9 166 708 
      
Sum gjeld 17 296 983 11 151 161 
      
Sum egenkapital og gjeld 20 739 871  14 062 798 

 
Styrets innstilling: 
Forslag til regnskap for 2023 vedtas.  
 
Fredrikstad 15.02.2024 
Årsregnskapet er digitalt signert av styret.  
 
 
Sak 4. Behandling av innkomne forslag 
Forslag 1:  
Endre øvre aldersgrense for Ungdomsmedlemskap i Fredrikstad Fotballklubb fra 16 år til 19 år. 
 
Forslagsstiller: Herman Osvold Askheim 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Begrunnelsen er at man går på videregående skole til året man fyller 19 år, og 500 kr er en for høy 
pris å be om fra videregående skoleelever, som ofte har andre ting å prioritere 
over medlemskontingenten i FFK. Om vi skal utvikle og ekspandere medlemsdemokratiet i klubben, 
må vi senke prisen - og dermed terskelen - for å delta i det. 
 
Styrets merknader og innstilling: 
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Intensjonen er god, selv om det vurderes som noe inkonsistent å tøye Ungdoms-begrepet isolert på 
dette området.  
Forslaget støttes.  
 
Forslag 2:  
Fredrikstad Fotballklubb skal gjøre det mulig å delta på årsmøter digitalt. 
 
Forslagsstiller: Marius Alnæs Sletten 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Å møte opp fysisk på et årsmøte er alltid å foretrekke, men det er ikke alle som har denne 
muligheten. Fredrikstad Fotballklubb er en stor og tradisjonsrik klubb som har medlemmer over 
hele landet. Derfor bør man legge til rette for at alle som har et ønske om å bruke sin stemme får 
denne muligheten ved at man kan stille digitalt.  
Vi er i 2024 og teknologien finnes der ute (for eksempel Teams, Zoom etc.). FFK hadde også et 
ekstraordinært årsmøte i 2021 som ble gjennomført digitalt under koronapandemien uten 
problemer. I tillegg har klubber som Rosenborg, Bodø/Glimt og Brann kjørt årsmøtet “hybrid” - altså 
både fysisk og digitalt.   
I virksomhetsplanen til FFK har man kjerneverdier som «samlende», «folkelige» og «ydmyke». Dette 
gjelder alle felt og kan også brukes på konkrete tiltak. Ved å gjøre det mulig å møte opp på årsmøter 
digitalt vil det generere flere engasjerte stemmer som kommer med sine synspunkter. FFK er for og 
av medlemmene.  
Ved ønske om digital deltagelse skal medlemmer melde seg på innen fristen gitt i innkallelsen. 
 
Styrets merknader og innstilling: 
Styret i FFK ønsker først og fremst en høy fysisk tilstedeværelse på klubbens årsmøter, men ser 
samtidig at samfunns – og teknologiutviklingen setter krav og forventninger til at 
møtegjennomføringen utvikles. Det ble derfor besluttet i styremøte 15.02.24 at det skal utredes 
løsninger for tilfredsstillende gjennomføring av «hybride» årsmøter, dvs muligheter for både fysisk 
og digital deltakelse og stemmegiving. 
Gjennomføringsmetoden for digitale årsmøter under pandemien må ses som nødløsninger, og 
vurderes ikke til å være tilfredsstillende og profesjonell nok, bl.a ift. anonymitet ved stemmegiving. 
Det må derfor tas i bruk systemer som er utviklet for formålet, og som kan implementeres med et 
akseptabelt omfang på kostnad, tidsbruk og digital/teknisk kompetanse. 
Forslaget støttes. 
 
 
Forslag 3:  
Fredrikstad Fotballklubb skal ikke spille treningskamper mot, eller drive kommersielt samarbeid 
med sine lokale konkurrenter. 
 
Forslagsstiller: Marius Alnæs Sletten 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
FFK og Fredrikstad by har to andre konkurrenter om å være flaggskipet i Østfold, nemlig Sarpsborg 
og Moss. Vi har noen flotte Østfold-oppgjør som lever sine egne liv og er de viktigste kampene i 
løpet av en sesong. Disse kampene betyr alt for en supporter og bare seier er godt nok. Derfor 
oppleves det frustrerende at slike oppgjør arrangeres som treningskamper, da ingenting står på 
spill. Slike kamper bidrar til «derby-vasking» av oppgjørene vi har og gjør dem irrelevante. 
Fredrikstad Fotballklubb, som den største og mest tradisjonsrike klubben i Østfold, skal ikke bruke 
sin stilling til å løfte opp de lokale konkurrentene med å samarbeide om promotering, felles 
arrangementer og kamptrening. 
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Styrets merknader og innstilling: 
Styret i FFK mener forslaget griper inn i forhold det må være opp til klubbens sportslige avdeling og 
administrasjon å avgjøre. Styret ser det som nødvendig å kunne ha en fleksibilitet til å spille 
treningskamper mot motstandere fra regionen, f.eks i tilfeller hvor opprinnelig/planlagt motstander 
trekker seg på kort varsel. Som 2024 viser har klubben aktivt valgt å ikke spille slike treningskamper 
på seniornivå, mens det på ungdomsnivå vil forekomme flere slike. 
Muligheten for kommersielle samarbeid med konkurrerende klubber i Østfold må også holdes åpen. 
Vi ser i flere tilfeller at det er ønskelig for markedspartnere å jobbe med flere klubber/byer i 
konsepter/kampanjer/prosjekter for regionen, og næringslivet ser Nedre Glomma som et felles bo – 
og arbeidsmarked uten kommunegrenser. Vi mener derfor at forslaget kan medføre tap av 
potensielle markedsinntekter. Delingsmodellen i norsk fotball er sterk, hvilket vi opplever som 
utelukkende positivt. 
Forslaget støttes ikke. 
 
Forslag 4:  
All reklame som er på draktene til Fredrikstad Fotballklubb skal følge fargepaletten til klubben. 
 
Forslagsstiller: Marius Alnæs Sletten 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Det at FFK er attraktive ved at mange bedrifter ønsker å sponse klubben er veldig positivt. Men her 
bør det også være mulig av klubben å sette litt krav. FFK er røde og hvite, det betyr at bedrifter som 
har andre farger i logoene sine må forholde seg til dette. Det tar seg veldig dårlig ut med for 
eksempel blått på våre drakter.  
Mange logoer i forskjellige farger gjør at en drakt ser lite innbydende ut og som kan gjøre at 
supportere velger å ikke gå til innkjøp. Målet til klubben bør være å ha en tydelig profil på hvordan 
de vil at draktene skal se ut, nemlig et stilfullt design som passer fargene til klubben. 
 
Styrets merknader og innstilling: 
Det foreligger føringer til administrasjonens arbeid på hvilke farger og fargesammensetninger som 
er ønsket på drakten, og det gjøres et rutinemessig påvirkningsarbeid mot partnerne på dette. Det 
er imidlertid helt nødvendig å kunne benytte flere farger enn rødt og hvitt på drakten, og klubben er 
heller ikke i en økonomisk posisjon til å frasi seg potensielle betydelige markedsinntekter som følge 
av en snever tillatt fargepalett som bryter med partnerens merkevarepolicy. Den nye avtalen med 
OBOS viser også at klubben i stor grad vil være i stand til å påvirke fargevalgene. 
Forslaget støttes ikke.  
 
 
Forslag 5:  
Fredrikstad Fotballklubb skal ta et klart standpunkt overfor NFF mot fotball-VM 2034 i Saudi-Arabia. 
Klubben skal enten selv fremme forslag på Fotballtinget om at Norge skal avstå fra å delta i 
mesterskapet, eller støtte tilsvarende forslag fra andre klubber. 
 
Forslagsstiller: Jan Fredrik Hagen 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
31. oktober 2023 ble det bekreftet fra FIFA at Saudi-Arabia blir eneste søker til å arrangere fotball-
VM 2034. Alt som gjenstår før tildelingen blir et faktum er at forslaget skal klappes igjennom på 
neste FIFA-kongress. Dette er problematisk av flere grunner. 

Grunn nummer 1: Tildeling skjer uten reell konkurranse og demokratiske prosesser. 
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Den viktigste lærdommen fra den korrupte tildelingen av fotball-VM til Russland og Qatar i 2010, 
foretatt ved hemmelig avstemning i FIFA-styret var at styret hadde for mye makt. Det var derfor 
ventet at vertslandene for 2030 skulle velges av de 211 medlemslandene på neste FIFA-kongress. I 
oktober 2023 utpekte isteden FIFA-styret vertene for både 2030- og 2034-VM, uten å involvere 
FIFA-kongressen. Vår egen fotballpresident har uttrykt at prosessen rundt å arrangere VM 2030 og 
2034 ser ut til å ha vært helt uten reell konkurranse og at dette er noe FIFA-presidenten har jobbet 
aktivt for å sørge for. 

Grunn nummer 2: Det er stor fare for at det vil skje omfattende menneskerettighetsbrudd ved 
bygging av infrastruktur og stadionanlegg til fotball-VM 2034. 

Menneskerettighetsorganisasjonen Human Rights Watch mener at forholdene i Saudi-Arabia er 
verre enn i Qatar for arbeideres rettigheter. Det foregår lønnstyveri, pass blir beslaglagt, 
arbeidsrelaterte dødsfall blir ikke undersøkt godt nok og det opereres ikke med minstelønn. 
Amnesty-statistikk forteller om mer enn 15.000 ikke-qatarere, i alle aldre og yrker, døde i 
tidsrommet 2010 til 2019. I Amnesty-rapporten kommer det fram at dødsraten for 
fremmedarbeidere var 70 ganger høyere enn normalt og at 70% av tilfellene er dødsårsaken ukjent 
eller ikke etterforsket. Det finnes ingen indikasjoner på at dette skal være noe annerledes i Saudi-
Arabia. 

Hvorfor er boikott riktig? 

På NFFs ekstraordinære fotballting 20.06.2021 stemte Fredrikstad Fotballklubb mot boikott av 
Qatar-VM og for forbundsstyret innstilling om «forsterket internasjonalt engasjement». Det ble 
vedtatt at Norge blant annet skulle slutte seg til Qatar-utvalgets tiltak der ett av hovedmålene var å 
bidra til varige endringer i Qatar og FIFA. 

Ett år etter VM så viser riktignok empirien at forholdene for emigrantarbeiderne i Qatar er endret, 
men til det verre. Dette har statsviter og idrettspolitikk.no-redaktør Andreas Selliaas og Lise 
Klavenes selv uttalt, som begge, uavhengig av hverandre, var i Qatar i desember 2023. 
Fotballpresidenten kunne heller ikke se at FIFA hadde levert på noen av løftene gitt om oppfølging 
av emigrantarbeidere i Qatar post-VM. Konklusjon etter 2,5 år med dialog: 

1. Arbeidsforholdene for emigrantarbeidere i Qatar er verre nå enn før VM 
2. FIFA har ikke fulgt opp noen av lovnadene sine ovenfor migrantarbeidere i Qatar 
3. Prosessen rundt tildeling av fotball-VM er fortsatt uten demokratiske prosesser 

Vi har prøvd «forsterket internasjonalt engasjement», men noen varige endringer, til det bedre, har 
selv ikke vår egen fotballpresident sett i hverken Qatar eller hos FIFA. Årsmøte bør ta et tydelig 
standpunkt ovenfor NFF på at Fredrikstad Fotballklubb nekter å sitte stille og fasilitere for at 
fotballdemokratiet holdes utenfor og at omfattende brudd på menneskerettigheter skjer. Vi krever 
handling – nå! 

 
Styrets merknader og innstilling: 
Styret i FFK er på generelt grunnlag imot brudd på menneskerettighetene, og vil delta aktivt i den 
nasjonale diskusjonen knyttet til det aktuelle mesterskapet. Imidlertid ønsker vi i slike saker å 
forholde oss til de anbefalinger og/eller ev. vedtak som gjøres fra NFF, og da særskilt fra Etisk 
komite. Vi ønsker som del av dette å få mer info om anbefalte virkemidler før vi tar stilling til boikott 
eller ei.  
Forslaget støttes ikke. 
 
Forslag 6:  
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Fredrikstad Fotballklubb er prinsipielt motstander av VAR/videodømming i norsk fotball, og skal i 
alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart og tydelig standpunkt mot bruken av dette. 
 
Forslagsstiller: Olav Riise 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  

1. VAR gjør ikke fotballen mer rettferdig. 
 

For hver avgjørelse VAR gjør riktig, finnes det flere eksempler på at avgjørelser blir feil når 
situasjonsrekkene blir brutt opp, og en nøkkelsituasjon blir vurdert uten foregående 
hendelse.  Fotball består av sammenhengende rekker av situasjoner hvor den ene situasjonen glir 
over i og får konsekvenser for den neste. Et feildømt innkast kan i siste instans være helt avgjørende 
for kamputfallet (eller lede til en annen VAR-situasjon). Uansett hvordan man velger å løse 
problemet med i hvilken grad VAR skal ha tilbakevirkende kraft (hvor langt tilbake VAR skal gå i 
situasjonsrekken), blir det derfor i utgangspunktet prinsipielt galt. Et eksempel fra Viking-Ålesund i 
2023 er beskrivende: Angriperen dytter forsvareren slik at forsvarerens arm treffer angriperen i 
ansiktet. Det riktige er frispark til forsvareren, men feilen var ikke stor nok for VAR til å be 
dommeren se på situasjonen på nytt. Resultatet ble derfor straffespark til angriperen. 
Praksisen med tunge flagg grunnet muligheten for VAR gjør også at mindre lovbrudd dommere 
tidligere umiddelbart straffet, nå går ustraffet. Avventende dømming i påvente av VAR, gir flere 
dommerfeil og mer urettferdighet. Ikke minst gjelder dette offside, som er minst like vilkårlig med 
VAR som uten. Beregninger viser at offsidelinjen kan flytte seg flere centimeter på én hundredel. 

2. VAR gjør opplevelsen for publikum dårligere. 

Til og med runde 14 i Eliteserien 2023 var det 73 VAR-situasjoner. Dette er situasjoner der publikum 
må vente på at VAR skal tenke seg om litt, diskutere på øret, eller se på en skjerm. I hver eneste en 
av disse situasjonene blir man minnet om at man ikke kan juble for spillets gang lenger, for når som 
helst kan VAR komme for å gjøre et eller annet ingen på stadion forstår eller får vite. 
Fotball er verdens største idrett og kulturelle fenomen, og det er naturlig å tenke at to av grunnene 
til dette er at det er en enkel idrett, med få regler og lite krav til utstyr, og at det scores få mål. VAR 
bidrar til å gjøre fotball til en mer komplisert idrett, med flere måter å dømme på, og større krav til 
både utstyr og flere dommere. Dette bidrar til en økt forskjell mellom topp- og breddeidrett, og 
øker også skillet innad i toppidretten mellom divisjoner med- og uten VAR. 
Det at det scores lite gjør overraskelses-seire og Askeladd-historier mer sannsynlig, i idretter der det 
scores mye er dette mindre sannsynlig. Kanskje viktigere enn dette betyr scoringens verdi i fotball at 
mål har vært feiret uhemmet. Mens et mål i en håndballkamp eller et poeng i en tenniskamp knapt 
fører til at man reiser seg fra setet, fører mål i fotball til enorm jubel, og en forløsning hos både 
spillere og supportere. 
Fotballens dramaturgi består i å vente på at noe skal skje. Dag Solstad har beskrevet fotball som at 
det er “fylt av forventninger som ikke innfris. Det er ikke slik et moderne menneske ønsker å tilbringe 
sin fritid”. Fotball er derimot ikke populært på tross av at det skjer lite, men nettopp på grunn av 
det. Fotball har gitt emosjonelle scoringsøyeblikk. VAR er slutten på dette, og gjør opplevelsen for 
publikum dramatisk dårligere.  
 
Styrets merknader og innstilling: 
Få i norsk fotball er fornøyde med VAR etter innføringen i 2023, og det er et pågående betydelig 
forbedringsarbeid inn mot 2024 sesongen. Først og fremst er det tidsbruken, med sterk forringelse 
av publikumsopplevelsen, som må kraftig forbedres. Styret i FFK mener imidlertid at det er for tidlig 
å felle en endelig dom over VAR etter kun en sesong, bl.a basert på de konkrete forbedringstiltakene 
vi opplever innføres i 2024. Det er generelt problematisk og uheldig å koble seg av den utviklingen 
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som foregår i den internasjonale fotballen for øvrig, og som norsk fotball i stadig økende grad 
tilnærmer seg. (37 av 55 land i Europa har innført VAR) 
Som både publikummere og supportere er styrets medlemmer enige i at publikumsopplevelsen i 
Eliteserien 2023 ble redusert, men ønsker også å belyse de positive erfaringer og andre forhold som 
må tas med i betraktningen: 
 

 Økt grad av rettferdige avgjørelser. 
VAR omgjorde hoveddommers avgjørelse i 55 tilfeller i 2023. Med de store økonomiske 
midlene som etter hvert preger toppfotballen kan dommerfeil få store økonomiske 
konsekvenser for klubbene. Tempoet i spillet går raskere og raskere, hvilket gjør det verre 
for dommerne å få med seg alt som skjer på banen. 
 

 Færre skader og tjuvtriks 
Erfaringene fra 2023 viser at antallet tilfeller av filming er drastisk redusert, samt tilfeller av 
stygge taklinger, holdinger osv. Det anses derfor at VAR bidrar til å beskytte spillerne, hvilket 
ikke er et uvesentlig forhold. 

 Økonomisk aspekt 
TV2 har investert et betydelig økonomisk beløp i VAR, og det foreligger en klar risiko for at 
NTF, og dermed klubbene, må tilbakebetale hele eller deler av dette dersom løsningen 
avvikles nå. 

Forslaget støttes ikke.  
Styret i FFK fremmer et motforslag på at klubben forplikter seg til å arbeide aktivt for kontinuerlig 
forbedring av VAR i 2024 og resten av eksisterende TV-avtales varighet. 
 
Forslag 7:  
Fredrikstad Fotballklubb skal jobbe aktivt for legalisering av pyroteknikk på norske tribuner med 
særlig fokus på stemningsfyring. 
 
Forslagsstiller: Herman Osvold Askheim 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Supporterskap og -kultur er ubestridelig stadig i endring, det gjelder helt andre former for støtte til 
spillerne på banen i dag, enn for kun 10-20 år siden. For å legge til rette for trygg utøvelse av 
moderne supporterkultur, er det derfor viktig at regelverket ikke gror fast. 

Pyrotekniske artikler som bengalske lys og røykbokser, heretter kalt "pyro", er blitt vanlige 
hjelpemidler de ivrigste supporterne bruker i jakten på å skape en best mulig ramme rundt store 
fotballkamper. I Europa skal det godt gjøres å se en toppkamp uten bruk av pyrotekniske artikler. 
Også i Norge har bruken av pyro økt betraktelig, noe som har tatt de største oppgjørene i landet til 
et nytt nivå hva gjelder atmosfære.  

På vår egen hjemmebane er det begrenset med eksempler på bruk av pyro de senere årene, da de 
som har gjort det har møtt strenge sanksjoner. Uansett så vi den 13. november 2023 da FFK møtte 
Jerv, at det ble fyrt opp flere pyrotekniske artikler både før og under kampen. Pyrobruken på Sørsia 
denne kampen var et grep de ivrigste supporterne tok for å skape en spesiell ramme rundt 
Aristokratenes siste kamp i OBOS-ligaen. Grepet ble godt tatt imot av både øvrige tilskuere og 
spillerne selv.  
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I Fredrikstad Fotballklubbs virksomhetsplan for 2023 – 2027 står det som et tiltak for å øke 
fyllingsgraden at klubben skal «Spille på lag med supporterne og legge til rette for sang, stemning og 
tifo». Det er et faktum at FFKs supportere ivrer etter å få bruke pyro på tribunen uten å bli 
sanksjonert. Derfor er det rett at klubben spiller på lag, og dermed jobber aktivt for å legalisere 
bruken av pyroteknikk. 

Regelverket i dag hvor all bruk er forbudt fører til flere farlige situasjoner enn et regelverk med 
færre begrensninger ville gjort. Vi ser stadig vekk både i Norge og andre land at enkelte supportere 
velger å maskere seg på tribunen for å unngå straff, dessuten hender det også at supportere kaster 
artiklene fra seg i det de er tent, for ikke å bli oppdaget. Med et regelverk hvor bruk av pyroteknikk 
er lov, vil man unngå disse situasjonene. Supporterne vil i dialog med klubben og andre instanser bli 
enig om klare retningslinjer som fungerer for alle parter. God indrejustis er et fokusområde på alle 
supporterfelt, håndheving av retningslinjene og de-eskalering av mulig farlige situasjoner vil derfor 
bli tatt hånd om av supporterne selv. Det er også naturlig at brudd på retningslinjene vil få 
konsekvenser i ettertid. 

Styrets merknader og innstilling: 
Styret i FFK anerkjenner at pyroteknikk kan være stemningsskapende, og ønsker at klubben skal 
arbeide aktivt for å finne løsninger og reglement for lovlig, trygg og organisert bruk av dette. Det 
presiseres imidlertid at klubben til enhver tid vil forholde seg til gjeldende lover og reglementer.  
Forslaget støttes. 
 
 
Forslag 8:  
Fredrikstad Fotballklubb skal ikke videresende bøter fra NFF eller andre instanser som omhandler 
bruk av pyrotekniske artikler på tribunen som ikke førte til betydelige skader på materiell eller 
person, til enkeltpersoner eller grupperinger. 
 
Forslagsstiller: Herman Osvold Askheim 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Supporterskap og -kultur er ubestridelig stadig i endring, det gjelder helt andre former for støtte til 
spillerne på banen i dag, enn for kun 10-20 år siden. For å legge til rette for trygg utøvelse av 
moderne supporterkultur, er det derfor viktig at regelverket ikke gror fast. 

Pyrotekniske artikler som bengalske lys og røykbokser, heretter kalt "pyro", er blitt vanlige 
hjelpemidler de ivrigste supporterne bruker i jakten på å skape en best mulig ramme rundt store 
fotballkamper. I Europa skal det godt gjøres å se en toppkamp uten bruk av pyrotekniske artikler. 
Også i Norge har bruken av pyro økt betraktelig, noe som har tatt de største oppgjørene i landet til 
et nytt nivå hva gjelder atmosfære.  

På vår egen hjemmebane er det begrenset med eksempler på bruk av pyro de senere årene, da de 
som har gjort det har møtt strenge sanksjoner. Uansett så vi den 13. november 2023 da FFK møtte 
Jerv, at det ble fyrt opp flere pyrotekniske artikler både før og under kampen. Pyrobruken på Sørsia 
denne kampen var et grep de ivrigste supporterne tok for å skape en spesiell ramme rundt 
Aristokratenes siste kamp i OBOS-ligaen. Grepet ble godt tatt imot av både øvrige tilskuere og 
spillerne selv.  

I Fredrikstad Fotballklubbs virksomhetsplan for 2023 – 2027 står det som et tiltak for å øke 
fyllingsgraden at klubben skal «Spille på lag med supporterne og legge til rette for sang, stemning og 
tifo». Det er et faktum at FFKs supportere ivrer etter å få bruke pyro på tribunen uten å bli 
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sanksjonert. Derfor er det rett at klubben spiller på lag, og dermed jobber aktivt for å legalisere 
bruken av pyroteknikk. 

Regelverket i dag hvor all bruk er forbudt fører til flere farlige situasjoner enn et regelverk med 
færre begrensninger ville gjort. Vi ser stadig vekk både i Norge og andre land at enkelte supportere 
velger å maskere seg på tribunen for å unngå straff, dessuten hender det også at supportere kaster 
artiklene fra seg i det de er tent, for ikke å bli oppdaget. Med et regelverk hvor bruk av pyroteknikk 
er lov, vil man unngå disse situasjonene. Supporterne vil i dialog med klubben og andre instanser bli 
enig om klare retningslinjer som fungerer for alle parter. God indrejustis er et fokusområde på alle 
supporterfelt, håndheving av retningslinjene og de-eskalering av mulig farlige situasjoner vil derfor 
bli tatt hånd om av supporterne selv. Det er også naturlig at brudd på retningslinjene vil få 
konsekvenser i ettertid. 

Styrets merknader og innstilling: 
Klubben har ingen praksis med å «videresende» slike tildelte bøter til enkeltpersoner eller 
grupperinger, og det er vel et betimelig spørsmål om det ville finnes juridisk grunnlag for en slik 
praksis. Klubben ønsker imidlertid ikke å frasi seg en slik eventuell mulighet, f.eks ved gjentatte 
bøter for mindre alvorlige forseelser som i sum utgjør en betydelig økonomisk byrde. 
Forslaget støttes ikke.  
 
 
Forslag 9:  
Fredrikstad Fotballklubb skal ikke sanksjonere bruk av pyrotekniske artikler på tribunen, med 
mindre bruken førte til betydelige skader på materiell eller personer. Ei heller skal klubben bidra 
med informasjon om egne supportere til andre instansers etterforskning av samme sak. 
 
Forslagsstiller: Herman Osvold Askheim 
 
Forslagsstillers begrunnelse/argumentasjon:  
Supporterskap og -kultur er ubestridelig stadig i endring, det gjelder helt andre former for støtte til 
spillerne på banen i dag, enn for kun 10-20 år siden. For å legge til rette for trygg utøvelse av 
moderne supporterkultur, er det derfor viktig at regelverket ikke gror fast. 

Pyrotekniske artikler som bengalske lys og røykbokser, heretter kalt "pyro", er blitt vanlige 
hjelpemidler de ivrigste supporterne bruker i jakten på å skape en best mulig ramme rundt store 
fotballkamper. I Europa skal det godt gjøres å se en toppkamp uten bruk av pyrotekniske artikler. 
Også i Norge har bruken av pyro økt betraktelig, noe som har tatt de største oppgjørene i landet til 
et nytt nivå hva gjelder atmosfære.  

På vår egen hjemmebane er det begrenset med eksempler på bruk av pyro de senere årene, da de 
som har gjort det har møtt strenge sanksjoner. Uansett så vi den 13. november 2023 da FFK møtte 
Jerv, at det ble fyrt opp flere pyrotekniske artikler både før og under kampen. Pyrobruken på Sørsia 
denne kampen var et grep de ivrigste supporterne tok for å skape en spesiell ramme rundt 
Aristokratenes siste kamp i OBOS-ligaen. Grepet ble godt tatt imot av både øvrige tilskuere og 
spillerne selv.  

I Fredrikstad Fotballklubbs virksomhetsplan for 2023 – 2027 står det som et tiltak for å øke 
fyllingsgraden at klubben skal «Spille på lag med supporterne og legge til rette for sang, stemning og 
tifo». Det er et faktum at FFKs supportere ivrer etter å få bruke pyro på tribunen uten å bli 
sanksjonert. Derfor er det rett at klubben spiller på lag, og dermed jobber aktivt for å legalisere 
bruken av pyroteknikk. 
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Regelverket i dag hvor all bruk er forbudt fører til flere farlige situasjoner enn et regelverk med 
færre begrensninger ville gjort. Vi ser stadig vekk både i Norge og andre land at enkelte supportere 
velger å maskere seg på tribunen for å unngå straff, dessuten hender det også at supportere kaster 
artiklene fra seg i det de er tent, for ikke å bli oppdaget. Med et regelverk hvor bruk av pyroteknikk 
er lov, vil man unngå disse situasjonene. Supporterne vil i dialog med klubben og andre instanser bli 
enig om klare retningslinjer som fungerer for alle parter. God indrejustis er et fokusområde på alle 
supporterfelt, håndheving av retningslinjene og de-eskalering av mulig farlige situasjoner vil derfor 
bli tatt hånd om av supporterne selv. Det er også naturlig at brudd på retningslinjene vil få 
konsekvenser i ettertid. 

Styrets merknader og innstilling: 
Selv om klubben ønsker å arbeide aktivt for løsninger og regelverk for lovlig, trygg og organisert 
bruk av pyroteknikk vil vi forholde oss til det til enhver tid gjeldende lovverk og reglement. Brudd på 
gjeldende lovverk/reglement vil derfor vurderes sanksjonert mot. I slike tilfeller vil klubben også på 
generelt grunnlag bidra til andre instansers etterforskning. 
Forslaget støttes ikke. 
 
Sak 5. Budsjett for 2024 

DRIFTSINNTEKTER Budsjett 2024 

ANNEN DRIFTSINNTEKT 76 300 000 

SUM DRIFTSINNTEKTER 76 300 000 

  

DRIFTSKOSTNADER  

VAREKOSTNAD 7 800 000 

LØNNSKOSTNAD  50 250 000 

AVSKRIVNING 3 500 000 

ANNEN DRIFTSKOSTNAD 13 800 000 

SUM DRIFTSKOSTNADER 75 350 000 

  

DRIFTSRESULTAT 950 000 

  

FINANSINNTEKTER/KOSTNADER  

ANNEN FINANSINNTEKT 71 000 

ANNEN FINANSKOSTNAD 1 000 

NETTO FINANSPOSTER 70 000 

  

ÅRSRESULTAT 1 020 000 

  
 
Styrets innstilling: 
Forslag til budsjett for 2024 vedtas som det foreligger. 
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Sak 6.  Organisasjonsplan for Fredrikstad Fotballklubb 
 
Sist endret: 10.03.21 

PUNKT 1 KLUBBFARGER 
 
1.1 Klubbens farger er rødt og hvitt. Klubbens drakt er hvit overdel og røde bukser.  

PUNKT 2 TILLITSVALGTE – styret 
2.1     Styreleder 
          Leder i klubben og ansvarlig for klubbens drift. Leder er pressekontakt generelt for klubb. 
2.2     Nestleder 
          Ansvarlig leder i styreleders fravær.  
2.3     Styrets sportslige leder 

Holde kontroll over at klubbens sportslige arbeid foregår etter retningslinjer beskrevet i 
klubbens virksomhetsplan og stillingsinstrukser, og varsle styret ved avvik.       

          Styrets sportslige leder skal delta i utvidet sportslig ledergruppe.             
2.4    Utviklingsansvarlig 

Ansvarsområde inngår i Virksomhetsplanen og styret velger en av de valgte styremedlemmene 
til å ha et spesialt ansvar for utviklingsavdelingen. 

2.5     Styre- og varamedlemmer 
Utover dette består styret av ordinære styremedlemmer og en til to varamedlemmer.            
Ekstraordinært årsmøte velger styremedlemmer og varamedlemmer og blant disse: leder,    
nestleder og styrets sportslige leder. 

    
PUNKT 3 TILLITSMENN - utvalgsmedlemmer 
3.1    Valgkomiteen 
         Ref. NIFs basis lovnorm for idrettslag §15 årsmøtets oppgaver pkt 10 f: 

         
Velges av ekstraordinært årsmøte og består av leder, 2 medlemmer og 1 varamedlem. I hht 
basislovnorm §15 pkt 3, skal idrettslaget ha en valgkomitè som velges på fritt grunnlag på 
ekstraordinært årsmøte i idrettslaget, etter innstilling fra styret, og som har som oppdrag å 
legge frem innstilling på kandidater til alle øvrige tillitsverv som skal velges på ekstraordinært 
årsmøte. 

 
3.2.  Medaljerådet 

Rådet skal bestå av 5 medlemmer og 2 varamedlemmer som velges av ekstraordinært 
årsmøte for 2 år av gangen. Dersom et medlem av medaljerådet blir foreslått til ærestegn 
skal et varamedlem tre inn. Dersom et medlem av medaljerådet er i familie med, er 
samarbeidspartner, eller nær venn av et klubbmedlem som blir foreslått til ærestegn er man 
inhabil til å forberede og/eller treffe avgjørelse i saken og et varamedlem trer inn. 

PUNKT 4 OLD BOYS 
4.1        Old Boys er en egen gruppe, men er underlagt klubbens lover og bestemmelser. 

Medlemskap i Old Boys betinger medlemskap i FFK. 
 

PUNKT 5 KONTROLLKOMITÉEN 
5.1 Består av 5 medlemmer som velges av ekstraordinært årsmøte for et år av gangen.  
5.2 Kontrollkomitéen skal med bakgrunn i styreprotokoller etterse at klubbens lover og 

årsmøtevedtak blir fulgt.  

PUNKT 6 HISTORIEKOMITÉEN 
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6.1 Historie- komitéen består av 5 medlemmer og 2 varamedlemmer som velges av 
ekstraordinært årsmøte for 2 år av gangen. 

6.2 Historie- komitéen skal ivareta FFK` s premie- og gavesamling og til enhver tid ajourføre  
              denne.  
6.3.      Synliggjøre FFK sin historie gjennom blant annet å utsmykke Fredrikstad stadion  
             med klubbens premie – og gavesamling.   
 
PUNKT 7  ØVRIGE UTVALG. 
7.         Årsmøtet gir styret fullmakt til å opprette utvalg- utover de faste utvalgene, hvis dette  
            ansees hensiktsmessig for klubbens drift. 

PUNKT 8  VALG 
8.1        Valg foretas i tråd med basis lov norm for idrettslag §15 Årsmøtets oppgaver – pkt. 10  a-f. 

Valgene foretas etter bestemmelsene i NIFs lov §2-11 Stemmegivningen 
 

Utover ovennevnte som er lovbestemt ønsker FFK å sikre kontinuitet i styret ved å innføre     
følgende regel : 
Ved hvert valg skal halvparten av styret ha ett år igjen av sin styrerepresentasjon. Hvis en 
eller flere styremedlemmer, av uforutsette grunner, skulle trekke seg før perioden er over,  
velges et nytt styremedlem som fyller den resterende perioden. 
 
Valg gjennomføres i ett ekstraordinært årsmøte innen utgangen av november årlig for å 
sikre at eventuelle nye styremedlemmer får muligheten til å påvirke beslutninger om den 
kommende sesongens rammebetingelser. 

 

PUNKT 9   REGLEMENT. 

9.1  Klubbens reglement vedtas av klubbstyret. 
 

Styrets innstilling: 
Organisasjonsplan for Fredrikstad Fotballklubb vedtas. 
 
 
Sak 7. Valg av revisor 
Valg av revisor. 
Styret innstiller Re-visjon AS som revisor for 2024. 
 
Styrets innstilling: 
Styrets innstilling vedtas som den foreligger. 
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